

SPREMEMBA ZNESKOV PAVŠALNIH PRISPEVKOV ZA POKOJNINSKO IN INVALIDSKO ZAVAROVANJE

Pojasnilo DURS, št. 4251-9/2006, 22. 3. 2007

V Uradnem listu RS, št. 23/07, z dne 16. 3. 2007 je bil objavljen Sklep o spremembah Sklepa o določitvi prispevkov za posebne primere zavarovanja, ki je začel veljati naslednji dan po objavi.

Nove višine pavšalnih prispevkov so razvidne iz preglednice:

Vrsta pavšalnega prispevka	Znesek
za zavarovance iz druge, tretje in pete alineje prvega odstavka 26. člena ZPIZ-1*	5,12 EUR
za zavarovance iz prve in šeste alineje prvega odstavka 26. člena ZPIZ-1	7,67 EUR
za zavarovance sedme alineje prvega odstavka 26. člena ZPIZ-1	10,22 EUR
za zavarovance iz četrte alineje 26. člena ter iz prvega in tretjega odstavka 27. člena ZPIZ-1	25,57 EUR
za zavarovance iz 28. člena ZPIZ-1	2,56 EUR

**Zakon o pokojninskem in invalidskem zavarovanju – ZPIZ-1 (Uradni list RS, št. 109/06 – UPB4)*

Zavezanci, ki navedene pavšalne prispevke plačujejo mesečno do 15. v mesecu za pretekli mesec, nove zneske prvič plačajo 16. 4. 2007.

Navedene pavšalne prispevke, ki jih zavezanci plačujejo na dan izplačila prejemka, pa je treba v novi višini plačevati od 17. 3. 2007.